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ZAPISNIK 

s 26. sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Biser Lastova, 

održane 6. travnja 2023. godine, s početkom u 13:00 sati,  

u prostorijama Općine Lastovo 

NAZOČNI ČLANOVI VIJEĆA: Antonia Frlan, Stefanie Milka Čihoratić, Antonela Hropić 

ODSUTNI ČLANOVI VIJEĆA: Toni Grgurević (opravdano), Tea Škratulja (opravdano) 

OSTALI NAZOČNI: Tarita Mašković, ravnateljica 

Predsjednica Antonia Frlan otvorila je sjednicu i pozdravila nazočne.  

Predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da su na sjednici nazočna tri člana i da Upravno vijeće 

može pravovaljano odlučivati te je predložila sljedeći 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Zapisnik s 25. sjednice Upravnog vijeća 

2. Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto 

zdravstvena voditeljica – viša medicinska sestra 

3. Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto odgojitelj 

4. Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto kuharica 

5. Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto 

spremačica 

6. Pravilnik o izmjeni Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Biser Lastova 

7. Razno 

 

Predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnog reda.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da je jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) usvojen dnevni red. 

 

AD 1. ZAPISNIK S 25. SJEDNICE UPRAVNOG VIJEĆA 

 

Kako nije bilo rasprave, predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje Zapisnik s 25. 

sjednice Upravnog vijeća. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se Zapisnik s 25. 

sjednice Upravnog vijeća jednoglasno (sa  tri glasa „za“) usvaja. 

 

AD 2. ODLUKA O IZBORU KANDIDATA I ZASNIVANJE RADNOG ODNOSA ZA 

RADNO MJESTO ZDRAVSTVENA VODITELJICA – VIŠA MEDICINSKA SESTRA 

 

Antonia Frlan: Na natječaj je stigla jedna uredna i potpuna prijava, od Ane Ivelja Žic. 

Prijedlog je da se sa istom sklopi ugovor na najdulje pet mjeseci jer je nestručna.   

Predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje Odluku o izboru kandidata i zasnivanje 

radnog odnosa za radno mjesto zdravstvena voditeljica  - viša medicinska sestra. 
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Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) donosi 

 

Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto zdravstvena 

voditeljica  - viša medicinska sestra 

 

(u prilogu). 

 

AD 3. ODLUKA O IZBORU KANDIDATA I ZASNIVANJE RADNOG ODNOSA ZA 

RADNO MJESTO ODGOJITELJ 

 

Antonia Frlan: Na natječaj se javila samo Marina Andrijašević koja je također nestručna pa se 

i za nju predlaže sklapanje ugovora do 31.08.2023. godine zbog povećanog obima posla ali ne 

dulje od pet mjeseci.  

 

Predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje Odluku o izboru kandidata i zasnivanje 

radnog odnosa za radno mjesto odgojitelj. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

„za“)  donosi  

 

Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto odgojitelj 

 

(u prilogu) 

 

AD 4. ODLUKA O IZBORU KANDIDATA I ZASNIVANJE RADNOG ODNOSA ZA 

RADNO MJESTO KUHARICA 

 

Antonia Frlan navodi da su stigle dvije prijave od kojih je jedna naknadno povučena. Prijava 

koja je ostala za razmatranje je od Tjaše Trumbić koja je nažalost nestručna jer nema traženu 

stručnu spremu da bi se zaposlila na neodređeno. S obzirom na situaciju prijedlog je da se i 

ona zaposli na ugovor na određeno, do najdulje pet mjeseci. 

Ravnateljica Tarita Mašković se nadovezala na temu i istaknula da je sa Tjašom jako 

zadovoljna ali da postoji problem u tome što ona mora povremeno izbivati sa posla zbog 

djeteta te da se onda javlja problem tko će je zamijeniti u kuhinji. Trenutno uskaču dvije 

odgojiteljice (ravnateljica i Marina Andrijašević) jer drugog rješenja nema. Možda bi se kod 

ponavljanja natječaja trebalo istaknuti da se uz radno mjesto nudi i stan na korištenje pa bi bio 

zainteresiran netko tko nije sa Lastova.  

 

Nakon kraće rasprave, predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje Odluku o izboru 

kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto kuharica. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan je utvrdila da se jednoglasno (sa  tri 

glasa „za“) donosi  

 

Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto kuharica 

 (u prilogu) 
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AD 5. ODLUKA O IZBORU KANDIDATA I ZASNIVANJE RADNOG ODNOSA ZA 

RADNO MJESTO SPREMAČICA 

 

Antonia Frlan navodi da je stigla jedna prijava, od Marije Karaga koja će od 11. travnja raditi 

kao spremačica na pola radnog vremena u Općini dok bi ostatak radnog vremena radila u 

Vrtiću.  

 

Predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje Odluku o izboru kandidata i zasnivanje 

radnog odnosa za radno mjesto spremačica. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan je utvrdila da se jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) donosi 

 

Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto spremačica 

(u prilogu) 

 

 

AD 6. PRAVILNIK O IZMJENI PRAVILNIKA O RADU DJEČJEG VRTIĆA BISER 

LASTOVA 

 

Antonia Frlan navodi kako se unutar Pravilnika o radu treba izmijeniti visina naknade za 

prijevoz na i sa posla koja umjesto dosadašnjih 0,75 kn se mijenja u 1,25 kn preračunato u 

eure po fiksnom tečaju konverzije 1 euro = 7,53450 kn. 

 

Predsjednica Antonia Frlan stavlja Pravilnik o izmjeni pravilnika o radu dječjeg vrtića Biser 

Lastova na glasovanje.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan je utvrdila da se jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) donosi 

 

Pravilnik o izmjeni Pravilnika o radu dječjeg vrtića Biser Lastova 

( u prilogu ) 

 

 

AD 7. RAZNO 

 

Antonia Frlan navodi kako su se na zadnjoj sjednici Upravnog vijeća pod točkom razno 

dotaknuli dviju tema, postupanja vezano za bolesti te radnog vremena i dodatnih radnih 

zaduženja odgojiteljica. Što se tiče radnih zaduženja djelatnika Vrtića, u Pravilniku o radu 

stoji da su po nalogu ravnateljice djelatnici dužni odraditi poslove koje im ona odredi a koja 

odstupaju od njihovih uobičajenih radnih zaduženja, s tim da na takve poslove ne bi trebali 

potrošiti više od 10 % radnog vremena.  

Ravnateljica Tarita Mašković je iznijela da djelatnice Vrtića bez pogovora i problema 

izvršavaju sve zadatke koje im ona dodijeli, ali da je htjela konkretno znati koliko radnih sati 

u jednom danu mogu maksimalno odraditi jer se sa dodjelom dodatnih poslova podiže satnica. 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako je i to uređeno u Pravilniku i odnosi se na  

prekovremene sate.  

Ravnateljica Tarita Mašković se također osvrnula na problem zaraznih bolesti  i općenitom 

postupanju sa bolesnom djecom te navodi kako je zamolila dr. opće prakse Emu Milović da 

nazoči na roditeljskom sastanku te da se pokušaju donijeti smjernice, preporuke oko 
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postupanja sa bolesnom djecom ali i djelatnicima Vrtića kada se razbole ali da još nisu uspjeli 

odraditi taj sastanak. 

Kroz raspravu na ovoj temi, ravnateljica Tarita Mašković spomenula je dolazak pedagoga i 

zdravstvene voditeljica iz Zagreba koje će odraditi edukaciju sa djecom, odgojiteljicama a 

mogu se i roditelji uključiti kroz zajednički roditeljski sastanak, posebno oko tematike bolesti 

s obzirom na zdravstvenu djelatnicu koja će biti prisutna. 

Također se otvorila tema upisa djece u sljedeću kalendarsku godinu koji će se trebati održati 

kroz svibanj. Želja ravnateljice i odgojiteljica je da se upišu sva djeca za koju se podnese 

zahtjev, a posebno dijete sa posebnim potrebama koje je između ostalog i predškolac te je 

dužno pohađati Vrtić. Ravnateljica Mašković je navela da želi osobno razgovarati sa svakim 

djetetom za kojeg roditelji podnesu zahtjev za upis. Dogovoreno je da će se prilikom postupka 

upisa djece pokušati iznaći rješenje koje će biti zadovoljavajuće i za Vrtić i za sve roditelje. 

Ravnateljica Tarita Mašković je spomenula uredovni dan ravnatelja Vrtića četvrtkom u 

prostorijama Općine gdje roditelji mogu doći ako imaju bilo kakvih pitanja ili primjedbi 

vezano za rad Vrtića te se zahvalila Općini na ustupljenom prostoru s obzirom da je u 

samome Vrtiću to ne moguće što zbog nedostatka prostora što zbog činjenice da roditelj ne 

može proći nezamijećeno od strane djeteta.  

 

Predsjednica je zaključila sjednicu u 14.00 sati. 

 

 

Prema tonskom zapisu              

zapisnik napisala 

 

        Predsjednica Upravnog vijeća 

Iva Frlan       

 

               Antonia Frlan, v.r 

 

KLASA: 601-02/23-07/03 

URBROJ: 2145-05-02-23-2 

U Lastovu 11. travnja  2023. godine 

 

Prilog: 

 

- Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto zdravstvena 

voditeljica – viša medicinska sestra 

- Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto odgojitelj 

- Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto kuharica 

- Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto spremačica 

- Pravilnik o izmjeni Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Biser Lastova 

 


